
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 357 

 

На 25 април 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно обявяване на избран за народен 

представител. 

  Докладва: Росица Матева 

2. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Росица Матева и Димитър Димитров 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов, 

   Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Гергана 

   Стоянова, Силвия Стойчева, Елка Стоянова,  

   Любомир Георгиев Севинч, Солакова, Камелия  

   Нейкова, Красимир Ципов. 

5. Доклад относно искане за изплащане възнаграждение на 

ОИК. 

  Докладва: Любомир Георгиев 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева. 
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ОТСЪСТВАТ: Цветозар Томов, Цветанка Георгиева, Георги 

Баханов. 

 

Заседанието бе открито в 10,35 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на Комисията. 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Единадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Цветозар 

Томов, Георги Баханов и Цветанка Георгиева. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно обявяване на избран народен 

представител с докладчик госпожа Матева. 

2. Медийни пакети с докладчик господин Димитров. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици госпожа 

Матева и господин Димитров. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици: 

госпожа Матева, господин Войнов, господин Димитров, госпожа 

Ганчева, госпожа Гергана Стоянова, Стойчева, Елка Стоянова, 

господин Георгиев, госпожа Солакова и аз. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Георгиев? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Моля за нова точка: Изплащане 

възнаграждение на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам ви да 

бъде точка пета: Доклад относно искане за изплащане на 

възнаграждение на ОИК. 

Други? 

Господин Димитров, включвам Ви в трета точка: Доклади по 

дела, жалби и сигнали. 
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Други? Няма. 

Моля да гласуваме дневния ред. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

 

Преминаваме към първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОБЯВЯВАНЕ ЗА 

ИЗБРАН НА НАРОДЕН ПРЕДСТАВИТЕЛ. 

Заповядайте, госпожо Матева, в тази точка. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

от председателя на Народното събрание с вх. № НС-02-

52/20.04.2023 г., с което ни се изпраща решение на Народното 

събрание, прието на 20 април 2023 г., с което са прекратени 

пълномощията на народния представител Лена Здравкова 

Бориславова като народен представител, избран от листата на 

коалиция „Продължаваме промяната – Демократична България“, в 

24 Изборен район – София, на изборите за народни представители в 

Четиридесет и деветото Народно събрание. 

Въз основа на решението на парламента, с което се 

прекратяват пълномощията на Лена Бориславова като народен 

представител в 24 Изборен район, ви предлагам Централната 

избирателна комисия да вземе решение, проекта на което е в моя 

папка с проектен номер 1895-НС, с което да обявим за народен 

представител Петър Георгиев Петров, с посоченото в проекта на 

решение ЕГН, в Четиридесет и деветото народно събрание от 

24 Изборен район – София, от коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“, на посочените в проекта на решение 

правни основания. 

Решението да се обнародва в „Държавен вестник“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания по 

проекта на решение има ли? Няма. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 1918-НС/25.04.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, сега предлагам две писма, които 

да гласуваме заедно, във връзка с току-що взетото решение. 

Едното е до господин Росен Желязков, председател на 

Народното събрание, с което да му изпратим взетото решение, а 

другото е до госпожа Ивона Ковачева, главен редактор на 

„Държавен вестник“, с което да изпратим взетото решение за 

обнародване в „Държавен вестник“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме писмата до председателя на Народното събрание и до 

главния редактор на „Държавен вестник“. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

 

Продължаваме с втора точка от дневния ред: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, имаме останали 10 искания за изплащане на суми по 

медийните пакети – две от тях са повторение, тъй като в предишния 

ми доклад съм докладвал неточни суми, които трябва да бъдат 

изплатени. 

Започвам с искане – вх. № НС-24-185/19.04.2023 г., което е по 

договор с вх. № НС-24-137. Фондация „Алфа 2018“ е сключила 

договор с коалиция „Неутрална България“. 



5 

Представени са необходимите документи, удостоверяващи 

изпълнението на задълженията по договора. Сумата, която е 

фактурирана и трябва да бъде изплатена, е 36 963 лв. с ДДС. 

Предлагам да одобрим изплащането на сумата по този 

договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващото искане е постъпило с 

вх. № НС-24-186/19.04.2023 г., което отново е плащане по договор 

на медиен пакет между Телевизия АЛФА този път с коалиция „ВЪН 

от ЕС и НАТО“. Представени са договори, удостоверяващи 

изпълнението, както и материални носители. 

Сумата, за която е издадена фактура, е 5 400 лв. с ДДС. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващото искане е с вх. № НС-

24-188/20.04.2023 г. от OFF Media, която е сключила договор, 

одобрен от нас, с вх. № НС-63/09.03.2023 г. 

Налице е приемо-предавателен протокол и документи, които 

удостоверяват изпълнението на договора. OFF Media се е договорила 

с ПП „Глас народен“ за услуги на стойност 38 хил. лв. с ДДС. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания или 

предложения? Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващото искане, което ви 

докладвам, е постъпило с вх. № НС-24-189, отново от OFF Media по 

договор, одобрен от нас и сключен между OFF Media и ПП НДСВ. 

Имаме приложени документи, които доказват изпълнението 

на медийния план. Стойността на фактурата е 3 600 лв. с ДДС – 

предлагам да одобрим нейното изплащане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания? 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Докладвам искане за изплащане на 

част от медиен пакет, постъпило с вх. № НС-24-187/20.04.2023 г. 

Искането е от „Уебграунд Груп“ АД за договор, сключен 

между „Уебграунд Груп“ АД и ПП „Глас народен“. Налични са 

документи, които удостоверяват изпълнението на медийния план. 

Стойността за изплащане на фактурата е 2 000 лв. с ДДС. 

Предлагам да гласуваме изплащането на представената 

фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-184/19.04.2023 г. е 

постъпило искане от bTV Медиа груп за изплащане на фактура на 

стойност 7 621,06 лв. Фактурата е по договор, сключен между bTV 

Медиа груп и „Консервативно обединение на десницата“ – КОД. 

Имаме доказателства за изпълнение на медийния план. 

Предлагам да одобрим стойността на представената фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-182 е постъпило 

искане от „Екрит Медия“ ООД за изплащане на сума по договор с № 

НС-24-107/15.03.2023 г. Договорът е сключен между медийния 

доставчик и ПП „Български възход“. 

Стойността на фактурата е 4 320 лв. Имаме представени 

документи; копие от публикациите във вестник „Стандарт“ – 

издателят на който е „Екрит Медия“. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С това приключих докладите. 

Останаха четири преписки, по които са установени различни 

нарушения, свързани с изискванията за кампанията в медиите. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към трета точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви съобщение от 

Административен съд – София-град, по дело № 10518/2022 г. 

Съобщението е получено на 24 април 2023 г. С него ни се изпраща 

препис от Решение № 2639/18.04.2023 г. по същото дело – вх. № на 

съобщението НС-08-3-1/24.04.2023 г. Решението е във връзка с 

искане по Закона за достъп до обществена информация и е 

обжалвано писмото на Централната избирателна комисия, с което 

ние отказахме достъп до исканата обществена информация. 

Писмото е отменено в частта му по поисканата информация 

по т. 1 и т. 6 от заявление с вх. № ЦИК-16-12/10.11.2022 г.  

Връща се преписката за произнасяне в 14-дневен срок от 

влизане в сила на решението, като е отхвърлена жалбата на 

Сдружение „Гражданска платформа“ срещу писмото на ЦИК в 

частта му за исканата информация по т. 2, 3, 4 и 5. 

Посочено е, че решението съгласно чл. 40, ал. 3 от Закона за 

достъп до обществена информация не подлежи на обжалване. 

Колеги, в тази връзка ви докладвам и писмо с вх. № НС-08-3-

2/24.04.2023 г. от Административен съд – София-град, с което ни 

връщат цялата преписка за ново произнасяне съобразно дадените в 

мотивите към решението указания по тълкуване и прилагане на 

закона. Следва да се произнесем в 14-дневен срок от влизане на 

решението в сила. В момента го докладвам за сведение. Ще възложа 

на звено „Правна дейност“ да подготви необходимата документация 

в изпълнение на съдебното решение. 

Докладвам ви Определение № 4188/20.04.2023 г. по адм. дело 

№ 3865/2023 г. на Върховен административен съд. Това дело беше 

образувано по жалба на         Т.,       член на 27 РИК – Стара Загора, 

срещу Решение № 1915-НС/12.04.2023 г. на Централната 

избирателна комисия, с което е оставена без разглеждане жалбата й 
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срещу решения от № 158-НС до № 176-НС от 30 април на РИК – 

Стара Загора. 

С определението се отхвърля жалбата на госпожа Тодорова, 

член на 27 РИК срещу решението на ЦИК – за сведение. 

Докладвам ви писмо от Софийски районен съд, Наказателно 

отделение, 109 състав – вх. № ПВР/НС-8-14-2/24.04.2023 г.  

С това писмо ни се изпраща препис от Решение № 4629 от 

1 декември 2022 г. на Софийски районен съд, Наказателно 

отделение, постановено по административно наказателен характер 

дело № 694/2022 г.  

С делото е отменено Наказателно постановление № 9-

ПВР/22.07.2022 г. и е осъдена Централната избирателна комисия да 

заплати сумата от 500 лв., представляваща разноски за адвокатско 

възнаграждение. 

Решението е влязло в сила – явно са ни изпратили съобщение, 

а ние не сме го обжалвали, и е влязло в сила на 3 април 2023 г., така 

че ни се връща цялата преписка. 

Колеги, докладвам ви жалба с вх. № НС-20-105/20.04.2023 г. 

до Районен съд – София, чрез ЦИК от „168 часа“ ЕООД срещу 

Наказателно постановление № 5-НС/31.03.2023 г., издадено въз 

основа на акт за установяване на административно нарушение № 6 

от 22 декември 2022 г. – за сведение. 

Административната преписка е комплектувана и ще бъде 

изпратена в районния съд. Това са моите доклади в тази точка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № НС-22-

414/24.04.2023 г. е постъпил сигнал от господин      Г.      А. от град 

Враца. Посочил е адреса си, телефона и имейл адреса. 

Господинът ни уведомява, че има сериозни подозрения, че 

сайтът BullNews.bg, който се управлява от еди-кой си, не е 

регистриран в Централната избирателна комисия като доставчик на 
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медийни услуги за предсрочните парламентарни избори на 2 април 

2023 г. 

Изпратил ни е доказателства за това, че този сайт е участвал в 

предизборната кампания. 

„Настоявам да бъде извършена проверка, и ако има 

нарушение, да бъдат  наказани нарушителите“ – това е сигналът, 

който докладвам. 

Факт е, че господинът внимателно е следил какво се 

публикува. Имаме много скрийншотове – различни партии, като 

„Български възход“, „Продължаваме промяната“ са ползвали сайта в 

кампанията, без да има регистрация нито при нас, нито в Сметната 

палата, разбира се. Докладвам го в момента за запознаване. Ние 

досега не сме установявали нарушение по чл. 187, ал. 1. Това е моят 

доклад. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с четвърта точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от госпожа 

Хироко Ямагучи с вх. № ЦИК-07-64-1/19.04.2023 г. С това писмо 

госпожа Ямагучи ни моли да получи още малко статистически 

данни, а именно брой на регистрираните за участие в изборите 

партии, общ брой кандидати и брой на жените-кандидати. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали е 

подготвено писмо с проектен номер 6777, с което да отговорим на  

госпожа Ямагучи, че броят на регистрираните за участие в изборите 

за народни представители на 4 април 2023 г. партии е 15; на 

коалициите – 7; общият брой на кандидати за народни 

представители – 5601, а броят на жените-кандидати за народни 

представители – 1341. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви писмо с вх. № НС-04-02-

380-2/24.04.2023 г. от Седмо РУ на МВР. С това писмо, включително 

е написано, че е напомнително, ни се иска информация дали 

посочено лице съд съответното ЕГН е регистрирано като кандидат за 

народен представител за парламентарните избори през 2023 г.  

Втората точка е дали лицето е избрано за народен 

представител. 

Колеги, с писмо – изх. № НС-04.02-383-1/29.03.2023 г., ние 

сме отговорили по същата преписка на същия разследващ полицай, 

че посоченото лице не е регистрирано като кандидат за народен 

представител. 

Предлагам ви да изпратим отговор с подобно съдържание – 

че информацията дали лицето е регистрирано, е изпратена с 

писмото, което ви цитирах, и с настоящото писмо да ги уведомим, че 

посоченото лице не е избрано за народен представител в 49-то 

Народно събрание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Определям госпожа Матева да води заседанието за кратко. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващ 

докладчик в тази точка е колегата Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от народния представител Божидар Божанов с вх. № НС-02-

51/24.04.2023 г. относно разминаванията при машинното гласуване 
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на 2 октомври 2022 г. Той като господин Божанов е разбрал, че 

Централната избирателна комисия иска помощ от експерти, за да 

уточни причините за разминаванията, моли да му изпратим доклада, 

който Комисията и експертите са изготвили във връзка с анализа на 

тези разминавания. 

Предлагам да изпратим писмо на Божидар Божанов, с което 

да го уведомим за проверката, която сме извършили. Проектът на 

писмо е в моя папка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля да 

се запознаете с проекта на писмо и да изразите становище. 

Ако нямате предложения по текста на писмо, моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, връщам на доклад писмо 

с вх. № НС-23-257/18.04.2023 г. Ще припомня, че това е писмо от 

двамата IT експерти, които молиха да им предоставим един 

комплект флашпамети от машина с действителни данни от изборите 

на 2 април 2023 г. Това им е необходимо, за да извършат 

предварително изследване на структурата на данните върху 

флашпаметите във връзка с изготвянето на процедура за извличане, 

архивиране и сравняване на данните от флашпаметите от изборите 

на 2 април 2023 г. 

Предлагам да вземем решение, с което да предоставим на 

експертите флашпамети от избирателна секция № 020400264 и две 

празни флашки. Оригиналните флашки да бъдат копирани и 

върнати, а експертите да работят върху копията. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Становища по 

предложението? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, връщам на доклад 

писмото на „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-4-32/13.04.2023 г., 

което докладвах за запознаване в заседанието, проведено на 

18 април. 

Във връзка с писмото са постъпили две становища от главния 

счетоводител с вх.№ към ЦИК-06-4-34/24.04.2023 г. и от финансовия 

контрольор с вх. № към ЦИК-06-4-32/24.04.2023 г. 

Въз основа на становището е подготвено писмо, което е в моя 

папка. 

Моля да се запознаете и предлагам да го изпратим. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля да 

се запознаете с проекта на писмо. 

Имате ли предложения по текста? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Карго-партнер“ с вх. № ЦИК-99-79/07.04.2023 г. С него ни 

изпращат фактура за наем и извършени услуги за месец март 2023 г. 

В тази връзка е постъпила докладна записка от директора дирекция 

„Администрация“ с вх. № ЦИК-09-137/24.04.2023 г. 

Извършена е проверка на фактурата и приложените 

документи. Тя отговаря на изискванията на Закона за 

счетоводството. 

В представената справка е отразено извършването на всички 

складови дейности, описани по дейности и отговарят на Приложение 

№ 1 на услугите по т. 6.1 от Договор № 24 от 28 септември 2022 г.  
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Изготвен е контролен лист за извършване на предварителен 

контрол. 

Предвид установеното съответствие на предоставената към 

фактурата справка за извършените дейности и Приложение № 1 към  

Договора, както и че са спазени изискванията на договора, 

предлагам да вземем решение за плащане на стойността по 

фактурата за месец март 2023 г. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, още една фактура ще ви 

докладвам – от „ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № ЦИК-99-81/19.04.2023 г. за 

наем на складово помещение съгласно Договор № 27 от 23 декември 

2022 г.  

В тази връзка е постъпила докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-135/24.04.2023 г. 

Представената фактура е проверена. Тя е издадена на основание 

т. 2.1.2 от Договора. Фактурата отговаря на изискванията на Закона 

за счетоводството. Изготвен е и контролен лист за извършване на 

предварителен контрол. 

Поради горното предлагам да одобрим разхода и да 

разрешим извършване на плащането по фактурата. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 
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Следващ докладчик в тази точка е колегата Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

председателстваща. 

Колеги, в моя папка – докладвал съм и преди – вх. № ЦИК-

07-42-1/12.04.2023 г. и вх. № ЦИК-07-42-2/24.04.2023 г. Това е 

покана някой да се включи в обсъждането на възможностите за 

гласуване извън страната в Украйна за изборите, които ще се 

проведат – не обърнах внимание точно кога, поствоенни избори. 

Предвид многото украински бежанци се иска сътрудничество от 

всички, които могат да допринесат да се организират избори за 

украинските граждани и технически въпроси – дава се пример с 

Косово, Ирак, когато се гласува от хора с параван, но извън 

територията – принудително, или по някакви политически 

възникнали обстоятелства. 

Срещата за обсъждане на всички тези въпроси – егидата, 

между другото, е Съветът на Европа, но технически се организира от 

IDFA. Датата е 30 и 31 май. Всички, които заявят участие, ще 

получат информация за условията, покриване на разходи или други 

подобни неща, в случай че са заявили такова участие. 

Има концептуална бележка – докладвам го за запознаване.  

Ако някой от нас реши да участва, ще трябва да се заяви това 

участие, за да може да продължи процедурата. 

Вторият ми доклад е с вх. № ЦИК-07-50-1/24.04.2023 г. Това 

е поредно искане от    Л.     М., която търси някой да й помогне, за да 

си направи база-данни от въздържане от участие във всички видове 

избори. Докладвам го за сведение.  

Интересуват се от първите европейски избори през 1984 г. 

досега – някой да създаде база-данни за активността при участие в 

изборите. 

Последният доклад е с вх. № ЦИК-07-40-8/24.04.2023 г. – 

последни уточнения по програмата относно участието в 

наблюдението на парламентарните избори в Грузия. Това също 
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трябва да бъде добавено към портфолиото „Грузия и наблюдение“. 

Благодаря. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колега Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпила преписка от Комисията за защита на личните данни 

(КЗЛД) с вх. № НС-23-260/24.04.2023 г. Във връзка с проведено 

заседание на КЗЛД и прието решение за извършване на проверки на 

политически партии ни се иска информация относно списък на 

избиратели, подкрепящи политическа партия КОД. 

Предлагам ви проект на писмо, което е във вътрешната 

мрежа, заедно с прилагане на исканата информация. 

Моля да го подложим на гласуване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля да 

изразите становище по доклада и проекта на писмо. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Докладвам ви писмо с вх. № МИ-

22-13/24.04.2023 г. Това е писмо от господин   Й.           П., който 

моли за информация какъв е минималният праг на регистрирани 

жители с постоянен адрес, за да има право населеното място за 

избор на кмет. 

Иска да му цитираме законовата разпоредба и моли за 

информация във връзка с последните промени в Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и Изборния кодекс. 

Предлагам проект на отговор, с който да му отговорим, че 

съгласно чл. 14 от Закона за административно-териториалното 

устройство на Република България кметство е населено място с 

население над 100 души с постоянен адрес. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и предложението за писмо. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам за 

сведение постъпило писмо от застрахователя, с който Централната 

избирателна комисия има сключен Договор № 13 към договора за 

застраховане, във връзка с прибрани в склада машини за гласуване 

от страната. Докладвам за сведение, като представеният добавък в 

оригинал ще бъде класиран в досието по договора със съответния 

застраховател. 

Докладвам за сведение постъпило писмо с вх. № НС-06-192-

1/24.04.2023 г. от община Асеновград, с което ни информират за 

осъществени действия по отваряне на запечатано помещение във 

връзка с предоставяне на документи по искане на разследващ орган. 

Докладвам писмо с вх. № НС-04-02-158/29.03.2023 г. от ОД 

на МВР – Враца, с което се изисква предоставяне на заверени копия 

от избирателни списъци от избирателни секции в село Попица, 

община Бяла Слатина на проведените избори на 2 октомври 2022 г. 

Предлагам това писмо да бъде препратено по компетентност 

за предоставяне на исканите документи и информация до кмета на 

община Бяла Слатина. В моя папка има проект на писмо за 

препращане по компетентност. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Следващият докладчик е колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-09-

138/24.04.2023 г. е постъпила докладна записка относно предоставен 

финален отчет и сертификати за удостоверяване на изпълнението по 

Договор № 3 от 6 март 2023 г., сключен между Централната 

избирателна комисия и „Нова Броудкастинг Груп“ ЕООД.  

Във връзка с т. 2.3 от Договор № 3, сключен между 

Централната избирателна комисия и „Нова броудкастинг груп“ 

ЕООД, са постъпили приемо-предавателен протокол за приемане на 

излъчените материали от информационно-разяснителната кампания 

на Централната избирателна комисия в „Нова Броудкастинг Груп“ 

ЕООД, Радио „Експрес“ АД, „Нет Инфо“ ЕАД и в. „Телеграф“ ЕОД, 

сертификати за реализираните излъчвания, както и оригинални 

фактури за горецитираните дружества. 

След извършената проверка се установява, че предоставените 

отчети и сертификати отговарят на медия плановете, съответно 

Приложение № 1, Приложение № 2, № 3 и Приложение № 4 към 

Договор № 3 от 6 март. Посочен е реализираният брой излъчвания за 

цитираните в докладната записка периоди. 

Във връзка с гореизложеното се предлага Централната 

избирателна комисия да приеме изпълнението на договора, като 

подпише приложения проект на приемо-предавателен протокол и се 

изплатят приложените фактури от Изпълнителя за договорените 

суми, както следва: за „Нова Броудкастинг груп“ ЕООД в размер на 

140 962,56 лв. с ДДС; за в. „Телеграф“ – 6 211,80 лв. с ДДС; за „Нет 

Инфо“ ЕАД да се изплатят 12 600 лв.; за Радио „Експрес“ АД – в 

размер на 20 319,36 лв. с ДДС. 

Моля с протоколно решение да одобрим изплащането. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението на колегата Стойчева? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № НС-07-

23/20.04.2023 г. е получена преписка от кмета на Район „Искър“, 

Столична община относно отваряне на запечатано помещение, в 

което се съхраняват изборни книжа и материали. Помещението е 

отворено във връзка с искане на разследващите органи. Приложени 

са протокол за извършените от комисията действия, както и заповед 

за назначаването на комисията. 

С вх. № НС-22-412/21.04.2023 г. е получено запитване от 

гражданин, който е бил председател на секционна избирателна 

комисия в Бъфало, Ню Йорк за изборите на 2 април от квотата на 

местните доброволци, като моли Централната избирателна комисия 

да изрази становище дали български гражданин без валидни 

документи за самоличност може да бъде назначен за член на 

секционна избирателна комисия. 

Централната избирателна комисия в своите Методически 

указания изрично е уточнила как се гласува с документи с изтекъл 

срок, а членовете на секционните избирателни комисии 

задължително биват проверявани дали отговарят на изискванията на 

Изборния кодекс.  

Не се сочат никакви други подробности в това писмо, така че 

аз предлагам да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

друго предложение? Няма. 

Прекъсвам заседанието за 10 минути за проветряване на 

залата. 

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия с точка четвърта 

от дневния ред. 

Господин Георгиев, заповядайте в тази точка. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам две писма с вх. №№ 

ПВР/НС-04-2-54/16.02.2023 г. и ПВР/НС-04-2-56/21.02.2023 г. И 

двете писма съдържат искане за проверка на лица дали са подавали 

заявление за гласуване извън страната на изборите за народни 

представители, за президент и вицепрезидент, произведени на 

14 ноември 2021 г. и на 21 ноември 2021 г. 

В тази връзка представям тези писма за запознаване. 

Подготвил съм проект на писмо с проектен номер 6779 до 

„Информационно обслужване“ АД за извършване на част от 

проверката. 

Предлагам да приемем текста на писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващото писмо, което 

предлагам да изпратим, е до Първо РУ при СДВР с проектен номер 

6784, до съответния старши разследващ полицай. Писмото е във 

връзка с получено писмо – вх. № НС-04-02-173/31.03.2023 г., с 

молба за представяне на справка, от която да е видно, първо, били ли 

са снабдени две избирателни секции – едната в Район „Слатина“ на 

Столичната община, другата е във Враца, с видеонаблюдение при 

произвеждане на изборите на 4 април 2021 г. за народни 

представители. В случай че са били снабдени да бъдат предоставени 

записите. 
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Предлагам с писмото, което представих, да отговорим на 

старши разследващия полицай, че при произвеждане на изборите за 

народни представители на 4 април 2021 г. не е било предвидено 

видеонаблюдение в избирателните секции. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението на господин Георгиев? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в днешната ми папка има 

няколко предложения за писма във връзка с постъпили преписки в 

Централната избирателна комисия. 

Докладвам ви преписка с вх. № НС-04-02-202 – писмо от 

Министерството на вътрешните работи, Главна дирекция 

„Национална полиция“, с което се прави запитване към Централната 

избирателна комисия, по отношение на писмо, постъпило при нас от 

госпожа  В., която е била член на секция № 104. Питат ни дали сме 

предприели действия във връзка с проверка за конкретната СИК и 

какви са резултатите от същите. 

Проектът на писмо, с което предлагам да се отговори на 

Главна дирекция „Национална полиция“, е, че при нас действително 

е постъпил сигнал, който излага твърдения за възможност за 

злоупотреба с лични данни. От същия е видно, че е адресиран и до 

КЗЛД като орган, разполагащ с правомощия за извършване на 

проверки и преценка за наличие или липса на противоправни 

действия по повод защитата на личните данни, и тъй като 

Централната избирателна комисия има правомощия, които са 

изрично уредени в Изборния кодекс, където липсва уредба във 
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връзка с предприемане действия по специалния закон, предлагам да 

им приложим копие от получения сигнал. 

Също така предлагам да им приложим и копие от изходящото 

писмо, с което Централната избирателна комисия е препратила 

сигнала и до КЗЛД, въпреки че сигналът е адресиран от самата 

госпожа  В.   и до КЗЛД. Това е предложението ми за отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по направеното предложение?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващото писмо, което ви докладвам, 

е с вх. № НС-22-411/20.04.2023 г. Това е писмо, наименувано 

„жалба“, но го докладвам в тази точка, защото според мен въпросът 

е по-скоро административен. 

Писмото е от господин В., който е бил член на секционна 

комисия във Враца. В писмото си пише, че е получил заплащането 

си за член на секционната комисия, но му се обадили, че трябва да 

върне половината сума, тъй като лицето, което той е заместил в деня 

на изборите, също е получило възнаграждение. 

На сайта на РИК – Враца, е публикувано Решение № 196-

НС/02.04.2023 г., с което решение господинът е назначен за член на 

секционната избирателна комисия на мястото на въпросната госпожа 

и му е издадено удостоверение, а нейното удостоверение е 

обезсилено. 

Не знам какво точно се е случило в общината и какво са 

плащали. Според изложеното в писмото става ясно, че госпожата е 

разполагала с оригинала на удостоверението си е не го е върнала, 

вероятно е получила възнаграждение на база на това оригинално 

удостоверение. Той обаче е останал до края на работното време в 
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секционната комисия, подписал е протокола, въпреки че в протокола 

фигурира нейното име, защото секционната комисия е попълнила 

данните предварително още сутринта. 

Факт е, че на сайта на РИК – Враца, има решение, с което 

този човек е назначен за член на СИК и е обезсилено 

удостоверението на лицето, което той заменя. 

В тази връзка предлагам проект на писмо, с което 

уведомяваме господин В., че, тъй като с Решение № 196-

НС/02.04.2023 г. на РИК – Враца, е назначен за член на СИК 

№ 061000070 в Шести изборен район – Врачански, на мястото на г-

жа Петрова, издаденото на г-жа П. удостоверение е анулирано 

със същото решение.  

„Централната избирателна комисия счита, че не са налице 

основания за частично или пълно връщане от Ваша страна на 

изплатеното Ви от общинската администрация възнаграждение, тъй 

като същото Ви е заплатено на валидно правно основание“. Това е 

предложението ми за отговор до този господин. 

Общинската администрация да си провери точно какво е 

правила и да си отстранява нередностите не за сметка на това лице, 

тъй като то е извършило действия в качеството си на член на 

секционната комисия, включително при отчитането и преброяването 

на резултатите от гласуването. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по така направеното предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Докладвам ви вх. № НС-22-

235-1/20.04.2023 г.. Това е повторно писмо във връзка с предходен 

вх. № НС-22-235/27.03.2023 г., който е наименуван „жалба“. Тъй 
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като в писмото от 27 март изложеното касае обстоятелства, които не 

са в правомощията на Централната избирателна комисия, ние сме 

препратили сигнала с наше писмо – изх. № НС-04-01-

70/27.03.2023 г., до министъра на външните работи на Република 

България.  

В писмото си искателят ни пита длъжен ли е министърът да 

вземе становище по изложеното в писмото, с което да запознае 

Комисията и него, и ако е длъжен, в какъв срок. 

Предлагам проект на отговор до това лице с едно-единствено 

изречение: тъй като поставените въпроси по никакъв начин не могат 

да обосноват отговор, обвързан с материалното право, предлагам да 

му отговорим, че поставените въпроси не са в правомощията на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам ви вх. № ПВР/НС-04-2-39-1, 

с което разследващ полицай Б. от Първо РУ изисква във връзка с 

досъдебно производство ЗМ № 15404/2022 г. информация и 

документи. 

По това искане с предходно писмо вече сме отговорили, и то 

от януари месец.  

Предлагам, за да не пишем излишни писма, ако нямате нищо 

против, да се свържем с разследващия полицай – има посочени 

телефони за контакт, и да му бъде съобщен номерът, с който е 

изпратено предходното писмо. 

Докладвам ви преписка с вх. № ЦИК-04-02-8/09.02.2023 г. – 

запитване от разследващ полицай по досъдебно производство № 227 
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ЗМК 1696/2022 г. по описа на № 03 РУ, с което ни пита за едно лице 

има ли подаден документ за промяна на мястото на гласуване. 

Ще отправим запитване до „Информационно обслужване“ 

АД дали посоченото лице е подало заявление за гласуване извън 

страната, за да отговорим на разследващия полицай.  

Останалите преписки няма да докладвам сега, тъй като по тях 

имам да извършва действия по събиране на информация. В 

следващото заседание ще предложа проекти на отговори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ 

докладчик – госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от Министерството на 

финансите получихме писмо с вх. № ЦИК-04-28/24.04.2023 г. с 

приложен проект на Закон за държавния бюджет за 2023 г. Със 

същото писмо се иска Централната избирателна комисия заедно с 

всички първостепенни разпоредители с бюджет да представят 

актуализиран бюджет за годината, както и прогноза само за периода 

2024 – 2025 г.  

Ние изпратихме актуализиран бюджет съвсем наскоро пак по 

искане на Министерството на финансите с прогнозни разчети за 

периода 2024 – 2026 г.  

В момента с докладна записка – вх. № ЦИК-09-

140/25.04.2023 г., са представени документите съгласно последните 

указания, като разчетите се за периода 2024 – 2025 г., изключена е 

2026 г. Същите ще бъдат изпратени в електронен вид, подписани с 

квалифициран електронен подпис съгласно указанията на 

посочената електронна поща и на служителя, отговорен за бюджета 

на Централната избирателна комисия. 

Предлагам да утвърдим представените документи и 

изпращането им по електронен път. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С докладна записка – вх. № ЦИК-09-

139/24.04.2023 г., е представен отчет за извършени дейности по 

сключен граждански договор за периода от 6 март до 21 април 

2023 г. Става дума за договора на       М.        Н. Отчетът е с вх. 

№ НС-22-414/24.04.2023 г.  

Видно от докладната записка, изпълнени са дейностите по 

сключения граждански договор за подпомагане на Централната 

избирателна комисия. 

Предлагам да одобрим представения отчет по изпълнение на 

работата по гражданския договор и да се извърши плащането със 

средства от план-сметката за изборите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка – вх. № 

ЦИК-09-133/20.04.2023 г., е във връзка с искане за утвърждаване на  

разход за годишен абонамент на поддръжка на програмни продукти 

по лицензионно споразумение с ОмегаСофт ООД за ползване на 

софтуерна система от Омекс 2000 – ползват се двете програми от 

счетоводството на Централната избирателна комисия. 

Годишният абонамент е в размер на 1 126,56 лв. с ДДС 

съгласно представената фактура от 7 април 2023 г. 

Към докладната записка е представен и контролен лист за 

извършен предварителен финансов контрол.  
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Средствата са налични по § 10-00 по бюджета на Централната 

избирателна комисия. 

Предлагам да одобрим разхода и извършване на плащането 

по представената проформа фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-00-

135/10.04.2023 г. от Изпълнителния директор на „Информационно 

обслужване“ АД в Централната избирателна комисия са постъпили 

два екземпляра на приемо-предавателен протокол, както и 

технически носител във връзка с изпълнение на Договор № 26 от 

5 октомври 2022 г., сключен между „Информационно обслужване“ 

АД и Централната избирателна комисия. 

Приемо-предавателните протоколи са подписани за 

„Информационно обслужване“ АД. Извършена е проверка в 

Централната избирателна комисия по изпълнението на договора. 

Представена е докладна записка с вх. № ЦИК-09-134/21.04.2023 г. 

заедно с опис от 18 април тази година на съдържанието на 

електронния носител CD. 

Договорът е за актуализиране и поддържане на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия. Съгласно т. 3.2 от 

Договора Централната избирателна комисия е задължена да заплаща 

възнаграждение на Изпълнителя на четири равни месечни вноски в 

срок от 10 дни въз основа на подписан приемо-предавателен 

протокол за съответния тримесечен период и представена фактура. 

Предлагам ви въз основа на така представените документи да 

приемем изпълнението по договора за периода от 6 януари 2023 г. до 

5 април 2023 г. и да упълномощим председателя да подпише 
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приемо-предавателните протоколи за Централната избирателна 

комисия, като единият екземпляр бъде върнат на „Информационно 

обслужване“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, писмо с вх. № НС-

04-02-193/11.04.2023 г. от ОД на МВР – Враца, сме получили писмо, 

с което се изисква информация за едно лице – дали е имало качество 

на застъпник, наблюдател или друго качество в изборите за 48-мо и 

49-то Народно събрание, произведени на 2 октомври 2022 г. и 

на 2 април 2023 г. 

Предлагам да изпратим писмо до „Информационно 

обслужване“ АД – проектът на писмо е във вътрешната мрежа, да ни 

предоставят информация за посоченото в писмото на ОД на МВР 

лице. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

писмо до областните управители на областите с приложени 

екземпляри от приемо-предавателни протоколи за предаване на 

комплекти устройства за видеоизлъчване и видеозапис за тези РИК-

ове, чиито екземпляри бяха останали за съхранение в Централната 

избирателна комисия. 
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Предлагам да ги гласуваме анблок и да ги изпратим. 

Екземплярите, предназначени за Централната избирателна комисия, 

от приемо-предавателните протоколи за всички районни 

избирателни комисии са в деловодството, както и описите, където ги 

има, за секциите с машинно гласуване. 

Моля за протоколно решение за изпращане на писмата с 

приложени приемо-предавателни протоколи за съответните РИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа, за да 

мога да ви припомня, е публикувано писмото на ГД ГРАО към 

МРРБ по отношение на едно лице, което фигурира в списъка на 

гласувалите в нарушение – в случая, като лице без избирателни 

права поради липса на българско гражданство. 

След извършена проверка се установи, че същото лице е 

подало заявление по електронен път чрез страницата на Централната 

избирателна комисия, което означава, че за него е извършена 

автоматизирана проверка за наличие на избирателни права. Тъй като 

е установено, че лицето притежава избирателни права, заявлението 

на същото е потвърдено, и то фигурира в основния избирателен 

списък на избирателна секция извън страната. 

По тази причина изпратихме писмо до ГД ГРАО с искане за 

предоставяне на допълнителна информация защо същото лице 

фигурира в списъка на гласувалите в нарушение на правилата на 

Изборния кодекс и получихме писмо с вх. № ПВР/НС-04-

3/27.02.2023 г. Докладвах ви го за запознаване и го отложихме с 

оглед на подготовката и произвеждането на парламентарните избори 

на 2 април.  
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Сега ви предлагам да изпратим отговор до СД на МВР в 

отговор на вх. № ПВР/НС-04-2-36/31.01.2023 г., като посочваме и 

нашето писмо, с което сме сезирали Районната прокуратура за това, 

че има данни, че лицето е гласувало в нарушение. 

Предлагам в писмото да опишем фактическата обстановка, 

както ни беше предоставена от ГД ГРАО, а именно, че към датата на 

подаване на заявлението лицето е притежавало българско 

гражданство, фигурирало е като български гражданин в регистъра на 

населението на община Нови Пазар, област Шумен.  

Междувременно от Министерството на правосъдието до 

Община Нови Пазар е имало писмо с искане лицето да бъде 

заличено от регистъра на населението, тъй като с факта на 

изселването, считано от 13 януари 1978 г., лицето е загубило 

българско гражданство. 

До датата на отпечатване на избирателните списъци през 

2021 г. – за 14 ноември, съответно 21 ноември, лицето е било 

заличено от избирателните списъци. В същото време то е 

фигурирало в основния избирателен списък, изготвен от 

ръководителя на съответното ДКП извън страната, въз основа, пак 

казвам, на подадено валидно заявление, извършена проверка. 

Тъй като лицето е притежавало към датата на извършване на 

проверката избирателни права, същото е било включено в 

избирателния списък. 

Предлагам изрично да уточним, че при така установената 

фактическа обстановка Централната избирателна комисия намира, 

че лицето е упражнило правото си на глас въз основа на акта на 

вписването му в избирателния списък на секция с посочения номер. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Колеги, в тази точка ви докладвам вх. № ЦИК-05-2-

1/24.04.2023 г. – в моя папка от днешна дата са документите. 

Вчера ми беше връчена заповед № ОД-01-02-

016/18.04.2023 г. на заместник-председателя на Сметната палата за 

съставяне на екип, който да извърши финансов одит на Годишния 

финансов отчет на Централната избирателна комисия за 2022 г. и 

одитът да се извърши в Централната избирателна комисия. 

Колеги, съгласно правилата е определена           Г.       М. – 

главен счетоводител, като длъжностно лице, което ще отговаря за 

комуникацията и оказване на съдействие на одитния екип от 

Сметната палата през цялото време на изпълнение на одитната 

задача. От днес екипът започва своята работа в Централната 

избирателна комисия. Докладвам ви го за сведение. 

С вх. № НС-00-232/24.04.2023 г. сме получили писмо от 

„Информационно обслужване“ АД, което е в моя папка. Моля да се 

запознаете. Засега го докладвам за сведение. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-09-136/24.04.2023 г. – 

докладна записка от администрацията, относно срок на изпитване на 

сключен трудов договор със служител от администрацията.  

На 1 май 2023 г. изтича срокът за изпитване на           М.        

К.  на длъжност „главен експерт“ „Връзки с обществеността“, с 

която сме сключили трудов договор на 1 ноември 2022 г. 

Имате ли изказвания и предложения в тази връзка? Няма. 

Колеги, нямам други доклади. 

Следващ докладчик в тази точка – господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № НС-00-

230/13.04.2023 г. – писмо от „Информационно обслужване“ АД, с 

което ни уведомяват, че е извършена проверка на общо 64 лица по 

наши вх. №№ НС-04-02-195 и НС-04-02-197 от 12 април 2023 г. от 

ОД на МВР – Пловдив. Информират ни, че нито едно от посочените 

64 лица не са избрани за народни представители, общински 
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съветници, кметове или членове на Европейския парламент от 

Република България. 

С оглед на това в моя папка от днес ще видите проект на 

писмо до директора на ОД на МВР – Пловдив, с което го 

уведомяваме за предоставената информация от „Информационно 

обслужване“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № ПВР/НС-04-2-

69/06.04.2023 г. – писмо, от Пето РУ при СДВР, с което искат да им 

предоставим информация дали посочено лице със съответното ЕГН 

е бил вписан и упражнил правото си на  глас в изборите за президент 

и вицепрезидент на Република България на 14 ноември 2021 г. и на 

21 ноември 2021 г., а именно в Столична община, Район „Надежда“ 

и Район „Подуяне“ и град Карнобат. 

С оглед на това в моя папка от днес ще видите проект на 

писмо до кмета на Столичната община и кмета на община Карнобат, 

с което искаме да предоставят информация на компетентните органи 

на МВР относно това дали посоченото лице е бил вписан в 

избирателните списъци и е упражнил правото си на глас в изборите 

за президент и вицепрезидент през 2021 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

 

Преминаваме към точка пета: 
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ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЕ НА ОИК. 

Заповядайте, господин Георгиев, с Вашия доклад. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам искане за изплащане на 

възнаграждение с вх. № МИ-27-38/18.04.2023 г. от ОИК – 

Вълчедръм.  

Приложени са необходимите документи, изпълнено е и 

Решение № 1133-МИ/14.04.2022 г. Сумата с всички осигуровки е в 

размер на 174,23 лв. 

Предлагам Централната избирателна комисия да одобри това 

искане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за четвъртък, 27 април 2023 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,40 ч.) 

 

 

   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

      Камелия Нейкова 

 

   СЕКРЕТАР: 

      Севинч Солакова 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


